



UPPSALAEKONOMERNA

Föreningen Uppsalaekonomerna – Styrelsemöte

Datum: 2020-03-16

Tid: 17:32 – 23:15

Plats: KPMG-Arenan

Närvarande:

- Viktor Mattsson
- Dennis Leach
- Anders Gombrii
- Jenny Lidman
- Elin Victorsson
- Alma Ahlrik
- Amina Duderija
- Caroline Montenius
- Frida Karlsson
- Svea Johansson

Frånvarande:

Protokoll

§1 Mötets öppnande

Viktor förklarade mötet öppnat.

§2 Tillägg av övriga punkter

Punkterna "Covid-19" och "Workshop i Lund" lades till.

§3 Godkännande av föredragningslistan

Styrelsen beslutade:

Att godkänna föredragningslistan.

§4 Godkännande av föregående mötes styrelseprotokoll

Styrelsen beslutade:

Att godkänna föregående ordinarie mötes styrelseprotokoll.

§5 Beslut fattade per capsulam

Inga beslut fattade per capsulam.

§6 Godkännande av beslutsliiggare

Styrelsen beslutade:

Att godkänna beslutsliiggaren.

E.V.

C.M.

A.G.

§7 Val av justerare

Styrelsen beslutade:

Att välja Caroline Montenius och Anders Gombrii till justerare.

§8 Godkännande av närvaro- och yttranderätt

Inga adjungeringar.

§9 Tempen på UG

Dennis berättade att Evenemangsutredningen har skapat en ny PowerPoint för Podioutbildning och arbetar med en för Budgetutbildningen. Dennis meddelade även att utskottsgruppen utöver detta pratade en del om personlig utveckling som Dennis kommer återkoppla på så fort som möjligt.

§10 Tempen på Kontaktdagarna

Jenny berättade att Kontaktdagarna börjar komma igång ordentligt och att samtliga inom deras företagsgrupp har ringt sina första samtal. Jenny berättade även att hon har haft en utbildning med dem angående sälj och Podio samt att den vakanta posten företagsansvarig har nu blivit tillsatt.

Dennis berättade att han tillsammans med projektgruppen har börjat titta på datum för att kunna ha en Kontaktdagarna-vecka innan själva mässan går av stapeln, men utöver detta hade han inget särskilt att rapportera.

§11 Tempen på UEAM

Caroline berättade att hon skulle deltagit på UEAMs möte nu i veckan, men då det blivit inställt på grund av Covid-19 situationen kommer hon istället delta på deras nästkommande.

§12 Tempen på ansvarsområden

Viktor (Ordförande) – Viktor berättade att han under den senaste tiden har haft många möten med bland annat UUFS, USMOS och Studentsamverkan. Vidare informerade Viktor om att han utöver detta arbetat mycket med allt gällande Covid-19, administration för seniorskollgiets workshop och Lund samt haft en del representationsuppdrag.

Dennis (Vice ordförande) – Dennis berättade att det har varit en hel del representation den senaste tiden och han har lagt en del tid på att hjälpa till med Equal March. Utöver detta meddelade Dennis att han har arbetat mycket med utredningar, monterat upp högtalarna på väggarna och att workshopen med Seniorskollegiet var mycket givande.

Anders (Vice ordförande med utbildningsansvar) – Anders har varit sjuk under föregående vecka och arbetar nu med att hantera förändringarna för utbildning och examination som kommer med Covid-19. Veckan dessförinnan arbetade Ander bland annat med styrelsemötet på Företagsekonomiska institutionen,

E.V. C.M. A.G.

STRUT, programrådsmöte för Mastern - redovisning och finansiering samt workshop med seniorskolleget.

Jenny (Vice ordförande med näringslivsansvar) – Jenny berättade att det har varit mycket fokus på att hjälpa och stötta Equal March, Finans och Näringsliv den senaste tiden. Jenny meddelade även att hon har fortsatt diskutera prospektering med företagsgruppen där det i nuläget är föreningskalendern som ställer till det.

Svea (Skattmästare) – Svea hade inget särskilt att rapportera.

Alma (Alumnansvar) – Alma berättade att hon för en dialog med Andreas (FEK-alumnis ordförande) kring hur vårt samarbete ska fortlöpa framöver på bästa sätt och hur vi kan utveckla vårt redan tidigare fungerande samarbete. Alma meddelade även att hon arbetar mycket med att utveckla UE:s alumni-närvaro på LinkedIn, men på grund av Covid-19 ligger detta något på is för tillfället.

Elin (Sekreterare) – Elin hade inget särskilt att rapportera.

§13 Rapportering från USMOS

Viktor berättade att de har haft både förmöte och ett ordinarie möte med USMOS sedan det senaste styrelsemötet. Under dessa har de bland annat diskuterat intäktsfördelningen och problemet gällande att flera medlemmar har fått flertalet student- och nationskort medan några inte fått något alls.

§14 Rapportering från UUFS

Viktor berättade att de har haft möte och bland annat diskuterade den kommande resan till Gotland samt färdigställt en skrivelse/debattartikel gällande den höjda vattentaxan som kommer implementeras i Uppsala kommun.

§15 Tempen på utredningar och projekt

Styrelseutredningar:

Alumniutredningen – Projektgruppen hade inget särskilt att rapportera.

Internationalisering – Projektgruppen hade inget särskilt att rapportera.

Skattmästeriet – Projektgruppen berättade att de främst arbetat med att ta fram materialet som presenteras senare under detta möte.

Verksamhetsgranskning – Projektgruppen hade inget särskilt att rapportera.

Föreningens budget/ekonomi – Projektgruppen berättade att de har haft möte, att punkterna från Seniorskollegiet har varit till stor hjälp samt att de har påbörjat en kort historisk analys av föreningens ekonomi.

Samarbetspartners – Projektgruppen hade inget särskilt att rapportera.

Kontaktdagarnas arbetsbelastning – Projektgruppen berättade att de ska ses för att sammanställa svaren från enkäten de skickat ut till gamla projektledare.

----- *A* ----- *C.M* ----- *A.G* -----
E.V. C.M. A.G.

Styrelseprojekt:

Stämman – Projektgruppen berättade att de kommer påbörja arbetet med stämman under veckan.

Stormöten – Projektgruppen hade inget särskilt att rapportera.

Medlemsundersökning – Projektgruppen berättade att de har haft uppstartsmöte och kommit fram till att medlemsundersökningen för VT20 kommer äga rum under v.17, att samtliga förtroendevalda kommer stå i Lokis mellan 10-14 den 20:e, 21:a, 22:a och 24:e april, dock får Kontaktdagarna företräde under måndagen då det här blivit dubbelbokat. Mer information kommer komma från projektgruppen inom kort.

§16 Fondfördelningsförslaget

Viktor presenterade punkten och styrelsen diskuterade kort materialet som UEAM tidigare presenterat för att sedan gå till beslut.

Styrelsen beslutade:

Att godkänna fondfördelningsförslaget enligt UEAMs rekommendation.

§17 Arbetsuppgifter för arvoderad skattmästare

Amina och Svea presenterade punkten och styrelsen fick ställa frågor på materialet. Styrelsen diskuterade sedan de föreslagna diskussionspunkterna i materialet och gick genomgående igenom varje punkt och dess för- respektive nackdelar.

Amina och Svea tar med sig styrelsens kommentarer och perspektiv vidare till det kommande arbetet med utredningen.

§18 Propositioner till stämma

Viktor och Amina presenterade punkten som handlade om propositioner som ska tas upp för första respektive andra läsningen samt redaktionella ändringar inför Vårstämman 2020. Styrelsen började med att diskutera vilka redaktionella ändringar som ska läggas upp och vilka propositioner som ska läggas upp för första läsning. Sedan diskuterade styrelsen de propositioner som ska läsas för andra läsning samt vilka yrkanden som ska läggas fram.

§19 Införande av medaljer i föreningen

Viktor presenterade punkten som handlade om ett eventuellt införande av medaljer i föreningen och styrelsen fick ställa frågor på materialet. Styrelsen diskuterade materialet och samtliga i styrelsen fick lägga fram sitt perspektiv på frågan. Vidare kom styrelsen fram till att Viktor tar fram offerter till nästa möte samt mer specifika förslag på vilka medaljer och för vad som eventuellt kommer tas fram.

E.V.

C.M.

A.G.

§20 Övriga punkter

A) Covid-19

Styrelsen förde en diskussion kring det rådande dagsläget.

B) Workshop i Lund

Viktor frågade styrelsen vad de tycker är viktigt att prata med styrelsen för Lundaekonomerna om under kommande helg och styrelsen gav Viktor förslag som han tar vidare.

§21 Tid för nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte är 2019-03-30 kl. 17:25.

§22 Mötet avslutades

Viktor förklarade styrelsemötet avslutat.

EV _____ *C.M* _____ *A.G* _____
E.V. C.M. A.G.

Vid protokollet:



Elin Victorsson

Sekreterare



Caroline Montenius

Justerare



Anders Gombrii

Justerare



E.V.



C.M.



A.G.